
 

 

Folketingets Sundheds- og Ældreudvalg har den 1. september 2015 stillet følgende 

spørgsmål nr. 100 (Alm. del) til sundheds- og ældreministeren, som hermed besvares.  

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Flemming Møller Mortensen (S). 

 

Spørgsmål nr. 100:  

”Vil ministeren redegøre for, hvilke konsekvenser det får for landets fødeafdelinger, 

at den nye tiltænkte økonomiramme for 2015 nu sættes i bero?” 

 

Svar: 

Jeg kan oplyse, at Sundheds- og Ældreministeriet har udmøntet 34,5 mio. kr. af de 35 

mio. kr., der er afsat på finansloven for 2015 til et løft af kvaliteten på fødeafdelin-

gerne, til de fem regioner. Udmøntningen svarer til det af regionerne ansøgte beløb 

for 2015. Det er således ikke korrekt, at rammen for 2015 er sat i bero. 
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